
1 

 

Protokół Nr LXXXVII 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 18 października 2010 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 10.00 otworzył 

LXXXVII sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Burmistrza 

Dziwnowa p. Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów, zaproszonych gości, 

mieszkańców Gminy Dziwnów, kierownictwo jednostek gminnych. 

 

Szczególnie serdecznie powitał Wiceprzewodniczącego Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego p. Zygmunta Dziergucia. 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, że w poprzednim tygodniu odbyła się smutna 

uroczystość pożegnania jednego z najbardziej aktywnych Sołtysów Ziemi Dziwnowskiej  

p. Czesława Wawrzynieckiego. Poprosił o powstanie i minutą ciszy uczczenie jego pamięci.  

 

Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji 

uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz 

gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że porządek obrad radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji /zał. nr 3/. 

Zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 

 

W imieniu Burmistrza Dziwnowa Radca Prawny Urzędu Miejskiego p. Joanna Smalec 

poprosiła o wprowadzenie jako pkt. 65 porządku obrad projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Rada Miejska może wprowadzić zmiany do 

porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, a więc 8 

głosami za. 

 

Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad jako  pkt 65 porządku obrad projekt uchwały w sprawie w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 

działalności statutowej tych organizacji. 

 

W głosowaniu: za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 Rada Miejska w Dziwnowie 

jednogłośnie przyjęła wniosek o wprowadzenie powyższego projektu uchwały w pkt 65.  

 

Na salę obrad przybył radny p. Jan Mączyński – obecnych 12 radnych 
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Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:     

1. Sprawy regulaminowe: 

a/ stwierdzenie quorum;  

b/ wnioski do porządku obrad 

2. Informacja o pracy Rady Miejskiej w okresie między sesjami. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji rady Miejskiej: Nr LXXXII, LXXXIII, 

LXXXIV, LXXXV, LXXXVI 

4. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami.  

5. Zapytania i interpelacje radnych. 

6. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

7. Informacja z wykonania budżetu gminy Dziwnów za I półrocze 2010r. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dziwnów obejmującego teren położony w miejscowości Dziwnówek 

pomiędzy: ul. Wolności, ul. 1 – Maja, a granicą obrębu Dziwnówek. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dziwnów, część obrębu Międzywodzie działki nr 874/1-874/4, 757/3-757/6, 

757/8, 757/12-757/13 oraz 757/16-757/19. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dziwnów, dla terenu obejmującego swym zakresem część 

działki nr 51/6 położoną w obrębie geodezyjnym Dziwnówek. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem 

na sfinansowanie planowanego deficytu gminy Dziwnów. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dziwnowa 

 

14. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia stanowiska dokumentacyjnego „Dziwnówek 

– Kra Jurajska”. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy parkowi w Dziwnowie 

 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin R – XXI                      

z siedzibą w Nowogardzie 

 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Celowego Związku Gmin R – XXI  

z siedzibą w Nowogardzie 

 

18. Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  

w Dziwnowie 

 

19. Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w Gminie Dziwnów 

 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  
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21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

25. Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przebiegu granicy pasa ochronnego od strony 

lądu na obszarze gminy Dziwnów.  

 

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa własności 

nieruchomości położonych na terenie gminy Dziwnów (zabudowanych 

przepompowniami gminnymi) 

 

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa własności 

części nieruchomości położonej na terenie gminy Dziwnów (dz. 840/8) 

 

28. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w obrębie Dziwnówek (dz. nr 127/3, 127/4, 186) 

 

29. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie Dziwnów 

(dz. nr 365/10) 

 

30. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/35) 

 

31. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w Dziwnowie (dz. 498/2) 

 

32. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnówek (dz. nr 51/9) 

 

33. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 315/6) 

 

34. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Międzywodzie (dz. nr 180) 

 

35. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Łukęcin 2 (dz. 

nr 41/48) 
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36. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/10) 

 

37. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/9) 

 

38. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/8) 

 

39. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/7) 

 

40. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/6) 

 

41. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/5) 

 

42. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/4) 

 

43. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. nr 332/19 na rzecz 

właściciela dz. nr 332/3) 

 

44. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnówek (dz. nr 22/1) 

 

45. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnówek (dz. nr 159/2) 

 

46. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w Dziwnowie (dz. nr 64/4 i 156/4) 

 

47. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

10 lat części nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 100).  

 

48. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie (dz.nr19/8) 

 

49. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 

126).  
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50. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w  Dziwnówku (nr dz. 

nr 111/4 i 112/1).  

 

51. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 100). 

 

52. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Międzywodziu (cz. 

dz. nr 126).  

 

53. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej we Wrzosowie (dz. nr 

227).  

 

54.  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres 

do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie (dz. nr 

32/2).  

 

55. Projekt uchwały w sprawie udzielenia zgody na zaciągnięcie kredytu bankowego na 

remont części wspólnych budynku mieszkalnego przy ul. Armii Krajowej 8 w 

Międzywodziu.   

 

56. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Dziwnów, procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu oraz ustalenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze roku budżetowego.  

 

57. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Obszarów Powojskowych w Dziwnowie.   

 

58. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łukęcin na 

lata 2010 – 2017.  

 

59. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Międzywodzie  na lata 2010 – 2017.  

 

60. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu 

użytkowego przy ul. Mickiewicza 11/11 w Dziwnowie, stanowiącego mienie 

komunalne, na okres 10 lat. 

 

61. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Dziwnów. 

 

62. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektów przebudowy ul. 

Dziwnej w Dziwnowie” do kwoty 200 000,00 zł. 
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63. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektów kanalizacji 

sanitarnej oraz sieci wodociągowej na terenie gminy” do kwoty 160 000,00 zł.  

 

64. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektu studni wraz  

z siecią oraz przebudowy SUW Łukęcin” do kwoty 200 000,00 zł.  

 

65. Projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji. 

 

66. Wolne wnioski. 

 

67. Zakończenie sesji. 

 

Przystąpiono do realizacji pkt 2 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał historię powstania szpitala greckiego na Wyspie Wolin. 

Powiedział, że przed II wojną światową cypel rzeki Dziwnej po drugiej stronie zajęła 

niemiecka armia. Powstała wówczas baza samolotów z hangarami, koszarami i lotniskiem. W 

1949 r. na jej terenie Wojsko Polskie zorganizowało tajny szpital oznaczony symbolem 250. 

W lipcu tego samego roku przybył ze Świnoujścia pierwszy transport rannych greków, 

członków komunistycznej armii demokratycznej. W tym czasie zakończyła się w Grecji 

wojna domowa, którą komuniści przegrali. Państwa obozu moskiewskiego , w tym Polska , 

udzielały im potajemnej pomocy. Ranni grecy docierali do Polski, gdzie ich pierwszym 

przystankiem w naszym kraju był Dziwnów. Przez szpital w Dziwnowie przeszło kilka 

tysięcy greków. Rekonwalescenci osiedlali się w Szczecinie, Gdyni i Dolnym Śląsku. W 

Dziwnowie pozostali ci, których nie udało się uratować. Na terenie jednostki wojskowej 

znajduje się niedostępny na co dzień cmentarz z pomnikiem sławiącym bojowników 

poległych za demokratyczną Grecję. Aby uczcić pamięć zmarłych Greków od 1998 r. Gmina 

Dziwnów w porozumieniu z Towarzystwem przyjaciół greków w Polsce organizuje Dni 

Greckie, na które zapraszani są Grecy zamieszkujący w Polsce, ambasador grecki, władze 

wojewódzkie, pracownice byłego szpitala. W rocznicę odbywają się oficjalne uroczystości w 

jednostce wojskowej przy pomniku oraz  przy pomniku ogólnie dostępnym przy ul. Parkowej. 

Składane są kwiaty i wieńce przez władze i gości, a w części artystycznej występują zespoły 

greckie.  

Dodał, że mówi o tym dlatego, że Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego postanowił 

uhonorować osoby, które niosły w tamtych trudnych czasach pomoc rannym partyzantom.  

Poinformował, że w uznaniu zasług dla rozwoju Pomorza Zachodniego uchwałą 1416/10  

z 5 sierpnia 2010 r. Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego wyróżnił srebrną odznaką 

honorową Gryfa Zachodniopomorskiego p. Jadwigę Zalewską , p. Wiktorię Hewelt  

i p. Wandę Gamrat.  

Następnie Przewodniczący omówił  wygląd odznaki Gryfa Zachodniopomorskiego po czym 

nastąpiło wręczenie honorowego odznaczenia, dyplomów i kwiatów wyróżnionym Paniom 

przez przedstawiciela Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego p. Zygmunta 
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Dziergucia, Przewodniczącego p. Marka Lisowskiego i Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej 

p. Barbarę Haraś.  

Przy wręczeniu odznaczenia Przewodniczący Rady  powiedział, że p. Wiktoria Hewelt do 

pracy w szpitalu zgłosiła się 11 sierpnia 1949. Pracowała z wielkim poświęceniem jako 

sanitariuszka, troskliwie opiekując się rannymi.  

Pani Jadwiga Zalewska pracowała w szpitalu greckim od 1 września 1949 r. również jako 

sanitariuszka. 

Pani Wanda Gamrat, radna Rady Miejskiej w Dziwnowie przez dwie kadencje z dużym 

zaangażowaniem pełniła funkcję Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, od wielu lat zajmuje 

się osobami potrzebującymi pomocy i serca. Robi to bez rozgłosu i błysku jupiterów.  

Zebrani uhonorowali odznaczone Panie gromkimi brawami.  

 

Przerwa – godz. 10.15 – 10.25 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady poinformował, że między sesjami radni brali udział w 

uroczystościach rozpoczęcia roku szkolnego w szkołach i przedszkolu, kilka dni temu w 

uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej. Brali udział we wręczeniu nagród gospodarczych 

Powiatu Kamieńskiego. 

 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady oznajmił, że Protokół z LXXXII, z LXXXIII, LXXXIV, LXXXV i 

LXXXVI sesji Rady Miejskiej były dostępny w biurze Rady. Nikt z radnych nie zgłosił uwag 

do protokołów. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem Protokołów. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12  radnych na ustawowy stan 14 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXXII.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12 radnych na ustawowy stan 14 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXXIII.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12 radnych na ustawowy stan 14 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXXIV.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12 radnych na ustawowy stan 14 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXXV.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12 radnych na ustawowy stan 14 w głosowaniu za 

– 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Protokół Nr LXXXVI.  

 

 

Ad. 4 

Informację o pracy Burmistrza między sesjami Rady Miejskiej przedstawił p. Krzysztof 

Kozicki Burmistrz Dziwnowa, który powiedział, że:  

- brał udział w rozpoczęciu roku szkolnego w placówkach oświatowych gminy, 

- 15 września brał udział w konwencie Burmistrzów w Kamieniu Pomorskim, 

- 23 września brał udział w posiedzeniu Zarządu ZGWW oraz Walnym Zgromadzeniu 

Związku, 
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Burmistrz oświadczył, że sklep wielkopowierzchniowy powstanie na terenie Dziwnowa. 

Będzie to sklep sieci Polomarket. Wejście na budowę do 15 grudnia br. Rozbiórka obiektów 

stojących na placu nastąpi prawdopodobnie w listopadzie.  

O szczegółach poinformuje w oświadczeniu w telewizji kablowej najpóźniej do końca tego 

miesiąca.  

 

Następnie Burmistrz powiedział, że chce wrócić do sprawy, którą Pan Przewodniczący 

rozpoczął w roku 2007 informując RIO o rzekomym złamaniu przez Burmistrza dyscypliny 

finansowej. Komplet dokumentów w tej sprawie pojawił się we wrześniu tego roku. Sprawa 

dotyczyła zlecenia firmie Zakład Usługowo- Produkcyjny Waldemar Żejmo remontu zejść na 

plażę w czerwcu 2007 r. Rzekome złamanie dyscypliny finansowej to wypłacenie kwoty      

113 tys. zł. Przedsiębiorstwu Robót Drogowych w Nowogardzie oraz podpisanie umowy i 

przekazanie kwoty na karetkę pogotowia, która stacjonuje w Dziwnowie w sezonie letnim. 

W orzeczeniu komisja uniewinnia Burmistrza od zarzuconych mu czynów. 

Uważa, że Pan Przewodniczący poszedł w złym kierunku, bo ludzie odpowiedzialni za te 

sprawy tak to ocenili.  

Następnie Burmistrz odczytał uzasadnienie do orzeczenia Komisji przy RIO. Dodał, że przed 

sezonem letnim zejścia zostały wyremontowane, a ludzie mogli bezpiecznie schodzić na 

plażę.  

Burmistrz odczytał również postanowienie o umorzeniu postępowania wyjaśniającego 

 w sprawie o naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 

 

Poinformował, że otrzymał pismo z NFOŚiGW o wyrażeniu zgody na udzielenie gminie 

Dziwnów dotacji z NFOŚ na przedsięwzięcie inwestycyjne pn. „Zabezpieczenie składowiska 

odpadów komunalnych w miejscowości Międzywodzie Gmina Dziwnów do kwoty 1 mln zł.”  

 

Przewodniczący Rady oświadczył, że nigdy, nigdzie nie wysyłał jakichkolwiek 

zawiadomień w kontekście karetki pogotowia. Uważa, że jest to przegięcie ze strony pana 

Burmistrza. Zawsze optował, żeby dyżur karetki był w szkole.  

Stwierdził, że co do pozostałych spraw Pan Burmistrz przeczytał, że nastąpiły pewne 

naruszenia.  

Przypomina, że w jednym czasie trzy firmy robiły na zejściu na plaże jakieś prace i 

oczywistym jest, że po kilku latach nikt nie jest w stanie dojść czy to było jakoś oddzielnie. 

Jeśli jedno zejście robią trzy firmy , a na zejściach mało jest zrobione może to budzić 

uzasadnione podejrzenia, że jest coś nie tak. Tym bardziej, że Koros miał dbać o wymianę 

desek, a deski wymieniał ktoś inny.   

 

Burmistrz – powiedział, że Przewodniczący jest lepszy od RIO, ponieważ wprost zarzuca, że  

ich decyzja jest niewłaściwa. Nic nie było i błądził Pan Przewodniczący, pisząc doniesienia w 

sprawach zejść.  

 

 

Ad. 5 

 

Radna p. Olszewska – 1/  p. Burmistrz wspomniał o powstaniu sklepu Polomarket. 

Oczekiwania mieszkańców były takie, że powstanie tańszy sklep np. Biedronka czy Netto.  

Dlaczego polo Market , a nie Biedronka,czy Netto? 

2/ Czy ten sklep wielopowierzchniowy powstanie na terenie prywatnym? 

Czy będzie to inwestycja Gminy czy prywatnej inicjatywy 
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Burmistrz –  informacja ukaże się w telewizji kablowej z końcem października. Cenowo 

Polomarket jest między Biedronką, a Netto. Powtarza słowa pana dyrektora generalnego 

Polomarketu.  

 

Radna p. Olszewska – uważa, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby Burmistrz powiedział do 

kamery czy jest to teren gminny czy prywatny.   

 

Burmistrz – powiedział, że nie jest to ważne, ważnym jest , że taki sklep powstanie. W tej 

chwili uchyla tylko rąbka tajemnicy.  

 

Radna p. Olszewska – powiedziała, że Rada podjęła decyzję , gdzie ma być lokalizacja 

sklepu wielkopowierzchniowego. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że tam na pewno nie.  

 

Radna p. Olszewska – uważa, że skoro Pan Burmistrz wszystko wie to nie wiadomo 

dlaczego robi taką tajemnicę.  

 

Burmistrz – oświadczył, że informację w tym temacie udzieli z końcem października. 

 

Radny p. Kozłowski – Rada podjęła uchwałę z tą myślą, że teren będzie pracował na rzecz 

gminy. Teren ten był bardzo zaniedbany, a jest w sąsiedztwie Orlika. Znów Pan Burmistrz 

wprowadza nastrój „będzie tylko ja wam to powiem później.” 

 

Burmistrz – powiedział, że sklep będzie, ale nie w miejscu, o którym mówi p. Kozłowski, o 

który były robione zabiegi. Były prowadzone wielokrotnie rozmowy, nikt nie był w 

najmniejszym stopniu tym terenem zainteresowany. 

 

Przewodniczący Rady – uważa, że jest to przedsięwzięcie zupełnie prywatne. Nie mające nic 

wspólnego z gminą. Prosi, aby Pan Burmistrz nie podpinał się pod to, że inwestor prywatny 

coś robi na prywatnym terenie.  

 

Burmistrz – uważa, że są elementy, które są zależne od Gminy i jest gmina w stanie pomóc, 

a jest dobra wola Burmistrza i ludzi podległych, oprócz radnych.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy Burmistrz wie co mówi. Prosi aby przypomniał sobie 

uchwałę Rady.  

 

Radny p. Stęplewski – zapytał dlaczego radni jak zwykle kontestują każdy pomysł, każdy 

projekt inwestycji. Najważniejszym jest, że powstanie market. Tego oczekują mieszkańcy. 

Kiedy coś nabiera realnych kształtów radni zaczynają mącić wokół tego tematu.  

To, że sklep nie powstanie na przeznaczonym przez Radę terenie nie ma wielkiego znaczenia. 

Tak jak powiedział Burmistrz – przeznaczono teren, ale zainteresowanych nie ma do 

stawiania marketu na tym terenie. Uważa, że należy się cieszyć tym co będzie. Radni są ze 

wszystkiego nie zadowoleni. Wszystko jest niedobrze. Dla radnych – im gorzej tym lepiej.  

 

Przewodniczący Rady – padło pytanie gdzie będzie, nikt nie wyrażał niezadowolenia.  
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Radna p. Olszewska – powiedziała, że była kwestia usytuowania , nie będzie gmina 

zarabiała bo market będzie na prywatnym terenie. 

 

Radny p. Stęplewski – uważa, że na innych terenach Gmina mogłaby o wiele więcej zarobić, 

a radni nie skorzystali z prawa pierwokupu, np. terenu Pomeranii. 

 

Radna p. Gamrat – Wojewoda próbował uchylić uchwałę dotyczącą lokalizacji sklepu i 

dzierżawy dwudziestoletniej. Walczono by to się nie dokonało i udało , Wojewoda odstąpił. 

Składając interpelację w sprawie sklepu wielkopowierzchniowego zawsze otrzymywała 

odpowiedź, że odpowiedź w tej sprawie otrzyma w terminie późniejszym. Pan Burmistrz 

zapewniał, że prowadzone są rozmowy i była mowa o Netto i Biedronce. Inwestycja 

powstanie z inicjatywy prywatnej i na terenie prywatnym. 

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że ważnym jest to, że powstanie, a tego mieszkańcy 

oczekują. 

 

Burmistrz – zwracając się do p. Gamrat – powiedział, że zakulisowych spraw nie zna, nie są 

to sprawy łatwe. 

 

Radny p. Mączyński – 1/ Panie Burmistrzu pojawiły się na terenie Osiedla Dziwna zwierzęta 

leśne – dzikie świnie, których obecność koliduje ze swobodą poruszania się mieszkańców i 

turystów. W rejonie dziwna 15a, 15b oraz 17-24. W stadzie dzików żyją młode osobniki, co 

zwiększa zagrożenie dla ludzi czego osobiście doświadczyłem w dniu wczorajszym. 

2/ Panie Burmistrzu nie otrzymałem wyjaśnień na złożone interpelacje: 

- w marcu br. dot. usuniętych ławek w sołectwie Dziwna 

- w czerwcu br. 4 interpelacje; m.in. o usunięcie zagrożenia sanitarnego, którym obecnie jest 

podłoże piaszczyste zanieczyszczone przez licznie żyjące swobodnie koty (ich odchody). 

 

 

Radny p. Kozłowski – 1/ Jak zakończy się budowa promenady w Dziwnowie w 2010 r.? 

Jak będzie rozliczana ta inwestycja z dotacją, czy bez dotacji? 

Według oświadczenia Zastępcy Burmistrza p. Dymerskiego w wywiadzie do radia Szczecin 

ma być zakończona do końca roku 2010, ale zawansowanie prac na to nie wskazuje.  

 

Ad. 6 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych złożył Burmistrz Dziwnowa p. Krzysztof 

Kozicki: 

- p. Kozłowskiemu w sprawie promenady – sprawa promenady to długa historia i twa już 

prawie dwa lata. Wyszła sytuacja taka, że 13 września p. Lada przedstawił fakturę na kwotę 

935 tys. Zł. Na ten dzień kary naliczane od 3 czerwca to kwota 12 300 zł. dziennie. Do tego 

dnia kary wynosiły 1 mln 100 tys. Zł. Faktura nie została wypłacona, kary zostały potrącone. 

Kary leżą na koncie Gminy. Promenada została wykonana w 80%, tak ocenili rzeczoznawcy. 

Zostało do wykonania 20% tej promenady. 

Z końcem tego tygodnia będzie rzeczowy wykaz i wycena finansowa pozostałych prac do 

wykonania, ogłoszony zostanie przetarg na wykonanie pozostałych prac. Marszałek wyraził 

zgodę na termin wykonania promenady do końca roku 2010. Nie ma żadnego zagrożenia aby 

promenada nie była wykonana. Wszystkie problemy wyszły z niewłaściwego traktowania tej 

inwestycji przez wykonawcę. 
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Radna p. Olszewska – na posiedzeniu Komisji usłyszała, że został wystawiony rachunek na 

kwotę 1 mln 800 tys. zł dla wykonawcy. Wykonawca otrzymał milion za wykonaną pracę, a 

800 tys. zł. to kary umowne. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że mówił o dniu 13 września. W tym dniu była faktura 930 parę 

tysięcy. To co się należało wykonawcy zostało wypłacone. 

 

Radna p. Gamrat – kwota kar to przeszło 1 100 tys. zł. więc, jeszcze musi coś zwrócić do 

Gminy. 

 

Burmistrz – dofinansowanie i kary są dochodem gminy , nie może być sytuacji, w tym 

momencie teoretyzuje,  że Gmina dostanie 1 300 tys. zł  dofinansowania i prawie milion kar 

od wykonawcy i wyjdzie na to, że promenada będzie za darmo. Tak nie jest. Są to sprawy do 

rozwiązania przez Pana Marszałka i wykonawcę, który będzie dociekał sądownie 

niewypłaconej kwoty.  Zagrożenia dofinansowania nie ma żadnego. 

 

Radna p. Gamrat – powiedziała, że nie można mówić, że promenada będzie za darmo.  

 

Burmistrz – odpowiedział, że nie można dyskutować, bo radni łapią go za słowa. Mówi o 

czystej teorii. Temat poruszył, ale chciał powiedzieć, że jest to niemożliwe. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że nie rozumie tej arytmetyki, nawet teoretycznej. 

Usłyszał wyraźnie, że promenada będzie prawie za darmo. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że tego nie powiedział. 

 

Radny p. Mączyński – zapytał czy data wystawienia rachunku do zapłaty jest taka sama jak 

data rozwiązania umowy? Jeśli Burmistrz nie może odpowiedzieć, prosi o udostępnienie 

dokumentów w tej sprawie. 

 

Burmistrz – prosi o umówienie się radnego w tym temacie z p. Łukaszem Dziochem 

inspektorem Urzędu.. 

 

 

Odpowiedzi pisemne na interpelacje przedstawili radni: 

 

 p. Wanda Gamrat – 1/ brak koszy w parku w Międzywodziu – brak odpowiedzi 

2/ oświetlenie przy ul. Westerplatte w Międzywodziu – odpowiedź - nie ma potrzeby 

montowania dodatkowych lamp. 

Powiedziała, że nie pytała o to. Pytała o zamontowanie oświetlenia od ul. Warszawskiej w 

stronę plaży.  

3/ uporządkowanie przez WAM terenu na ul. Dziwnej, w tym WDW – nie było odpowiedzi, ale 

pojawił się pracownik z kosiarką.  

4/ sklep wielko powierzchniowy – odpowiedź , że odpowiedź będzie w późniejszym terminie. 

 

Radny p. Kozłowski – urządzenie parkingu na działce przy ul. Mickiewicza od parku – 

odpowiedź - nie rozpatrywano takiej możliwości, a w trakcie sezonu teren ogrodzono taśmą , 

na której napisano „ teren prywatny”. 
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Radny p. Lisowski – 1/ oczyszczenie parku przy wjeździe do Dziwnówka – odpowiedź – 

prośba o dokładne sprecyzowanie pytania. Na sesji Pan Burmistrz powiedział, że w ciągu 

dwóch tygodni park będzie doprowadzony do porządku. Do tej pory nic nie jest tam ruszone, 

nie jest oczyszczone. 

2/ Czy znany jest Burmistrzom stan ulic 1 Maja i Wolności w Dziwnówku -  odpowiedź o 

przeprowadzonej rozmowie z prezesem Spółki Porta Mare i wystąpiono ze stosownym 

pismem. 

Dodał, że pod koniec sierpnia postawiono znaki o ograniczeniu tonażu pojazdów do 8 t. Nie 

są jednak te znaki przestrzegane. 

3/ czy jest prawdą, że na gminę nałożono karę za brak remontu hali widowiskowo – sportowej 

– odpowiedzi nie otrzymał. Dodał, że na sesji Burmistrz powiedział, że jest to nieprawda.  

4/ wykonanie uchwały o płatnych miejscach parkingowych- odpowiedź, że przedsięwzięcie 

jest niecelowe, nawet szkodliwe z punktu widzenia interesu Gminy Dziwnów. 

Uważa, że kłóci się to z wynajęciem osobie prywatnej terenu części ulicy Mickiewicza 

 pod parking 

5/ przestawienie znaku teren zabudowany w kierunku Międzywodzia – odpowiedź – znak 

zainstalowano zgodnie z decyzją komisji ds. Bezpieczeństwa ruchu drogowego działającej z 

ramienia Marszałka Zachodniopomorskiego.  

Prosi o podjęcie kroków, aby to zmienić.  

 

Radny p. Mączyński – wnosi o wystąpienie Burmistrza do Zarządu Rejonu Dróg 

Wojewódzkich o zlikwidowanie nierówności na odcinku drogi Dziwna w kierunku 

Międzywodzia. 

 

Zastępca Burmistrza poinformował, że sprawa została zgłoszona. 

 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały omówił p. Henryk Dymerski Zastępca Burmistrza 

 

Przerwa – godz. 11.15 – 11.30 

 

Pan Agaciak – inspektor UM dodał, że projekt uchwały sporządzili urbaniści. Teren 

przeznaczony pod różne funkcje m.in. usługi turystyczne, zabudowa pensjonatowa, zabudowa 

rekreacyjno – wypoczynkowa.  

Poinformował, że trzeba wprowadzić autopoprawkę w &10 ust 1 pkt 1 „poprzez 

projektowaną do rozbudowy stację uzdatniania ..” oraz w &10 ust 1 pkt 1 „poprzez 

projektowaną do rozbudowy główną przepompownie w Dziwnówku, poza obszarem 

opracowania...”, a także w & 10 ust 3 pkt 1odprowadzenie wód opadowych z utwardzonych 

powierzchni komunikacyjnych i połaci dachowych do istniejącej kanalizacji deszczowej do 

istniejącego systemu kanalizacji deszczowej..” 

 

Przewodniczący Rady – zadał pytanie o ustosunkowaniu się do zastrzeżeń, ponieważ wie o 

tym, że wpłynęły protesty. 

 

Pan Agaciak – odpowiedział, że były pytania do projektu planu, który został wystawiony do 

wglądu. Rozstrzygnięcie zostało dołączone do planu jako załącznik do projektu uchwały. Nie 

uwzględniono zapisów dotyczących szerokości dróg. Został zapis 8 m, ponieważ taki zapis 

został uchwalony w studium.  
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Komisja Budżetu – projekt uchwały zostanie rozparzony z chwilą uwzględnienia pisma, 

które wpłynęło ze ZWiK Dziwnów w sprawie wody. 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – Komisja wysłuchała racji stron za i przeciw planowym zmianom. Proces 

tworzenia planu trwał 6-7 lat . Projekt zmian został wyłożony do publicznego wglądu i 

dyskusji nad tymi zmianami. Z ustaleń, analiz i prognoz ????? uchwalenia planu należy 

przyjąć , że realizacja planu nie pociągnie za sobą z budżetu gminy. Wszelkie inwestycje w 

zakresie infrastruktury technicznej będą realizowane przez właścicieli nieruchomości i będą 

finansowane w całości z ich środków. Zwraca się do Rady o poparcie projektu uchwały, gdyż 

pozwoli inwestorom ruszyć z miejsca i przysporzy to Gminie nowe dochody.  

Głosowanie na sesji. 

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuca projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrał planista , który powiedział, że stanowisko Komisji Budżetu ma 

odzwierciedlenie w autopoprawkach.  

 

Przewodniczący Rady – zapytał - gdzie w Dziwnówku istnieje system kanalizacji 

deszczowej? 

 

Projektant – odpowiedział, że jest wskazany jako system zewnętrzny i jest projektowany w 

ciągach komunikacyjnych. Jest zabezpieczenie interesu gminy, że gmina nie jest w stanie 

zapewnić w tej chwili odbioru ścieków i dostawy wody. 

 

Przewodniczący Rady – jest zapis odprowadzenie deszczówki do istniejącego systemu 

kanalizacji deszczowej. 

 

Projektant – na terenie Dziwnówka jest deszczówka. 

 

Przewodniczący – powiedział, że nie jest ona odprowadzana. 

 

Projektant – plan się skupia na obszarze w granicach opracowania. Jest wskazanie zrobienie 

sieci projektowanej czy istniejących na terenie poza obszar opracowania, do którego nie 

można się odnieść, bo nie jest przedmiotem planu. Gmina zobowiązuje się na warunkach 

zapisanych w uchwale na odbiór ścieków i wody opadowej. 

 

Przewodniczący Rady – odniósł się do zapisu „do istniejącego systemu kanalizacji 

deszczowej” – zapytał – w którym miejscu? 

 

Projektant – była mowa, że deszczówka w gminie jest. Czy ona jest sprawna nie było 

przedmiotem rozważań tego planu. 

 

Przewodniczący Rady – uważa, że jest to uchwalanie czegoś, czego nie ma. Na ul. 1 Maja 

nie ma nawet odpływów deszczowych. 

 

Projektant – na obszarze projektowania są fragmenty deszczówki. Problem dotyczy każdej 

inwestycji, bo nie zawsze deszczówkę można odprowadzić w grunt.  

 

Przewodniczący Rady - nie ma systemu kanalizacji deszczowej, bo system taki jest 

wówczas, gdy pada deszcz to woda jest odprowadzana. 
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Projektant – jest to plan docelowy, przyszłościowy. Plan nie ma ograniczonego zakresu 

wykonania tego planu. 

 

Przewodniczący Rady – proponuje zapis „planowanego systemu kanalizacji”, a nie 

istniejącego. 

 

Projektant – można zapis wprowadzić jako poprawkę. 

 

Radny p. Kozłowski – nie ma gruntownego rozpoznania , ale wie, że jest system robót 

melioracyjnych do którego spływają wody i odprowadzane są do Zalewu Kamieńskiego. 

Można to potraktować jako jeden z systemów odbioru wód opadowych. „Burzówk”i trzeba 

uwzględniać w planach przyszłościowych. 

 

Projektant – uważa, że wyczerpującym byłoby zamienienie słowa „istniejącego” na 

„planowanego”. 

 

Przewodniczący Rady – wpłynęło kilka protestów odnośnie szerokości dróg. Zapytał 

 p. prawnik Urzędu – jak to się ma do praw nabytych. Ma na myśli zabranie części działki pod 

drogę. Kto ma zmusić właścicieli do przekazania?  

 

Pan Agaciak – droga będzie współwłasnością właścicieli tego terenu. Gdy będzie uchwalony 

plan, to osoby realizujący inwestycję, będą musiały ogrodzić się zgodnie z terenami 

wyznaczonymi pod zabudowę. Albo wszyscy zdecydują, że jednym aktem notarialnym 

będzie to wszystko przekazane i staną się współwłaścicielami terenów, lub teren będzie 

użytkowany zgodnie z planem, a ta część działki będzie własnością jednej osoby, a przy 

realizacji dróg będzie musiał ją udostępnić, wykonać chodnik czy sieć. 

 

Przewodniczący Rady – czy z urzędu można zmusić kogoś do oddania swego majątku? 

 

Pan Agaciak -  uchwalenie planu skutkuje poszerzeniem drogi i zmniejszeniem terenów 

wydzielonych działek. Plan to przewiduje i właściciele nie będą mieli żadnych innych 

możliwości. 

 

Właściciele działek obecni na sesji  wnosili, że oddając grunt nie mają w tym interesu. 

Uważają, że ośmiometrowe drogi są niepotrzebne. Projektant powinien reprezentować 

wszystkich właścicieli, a nie grupę. Nie widzą potrzeby urządzania tam parkingów, 

wprowadzania samochodów, chcą mieć tam spokój. 

 

Pan Agaciak – właściciele nie będą mogli postawić tam np. ogrodzenia, bo w planie będzie 

tam droga. 

 

Projektant – na terenie jest możliwość wydzielenia lokalizacji 100 obiektów , w tym 

pensjonatowych. Licząc po 10 osób na działkę to jest 1000 samochodów. 

 

Pan Dwulit – jeden z właścicieli – Gmina zaakceptowała drogi o szerokości 5 m przy 

podziale działek. W miejscu tym zaczyna się robić wielkie śmietnisko.  

 

Zastępca Burmistrza – plany w Gminie Dziwnów są bardzo potrzebne. Są ścieżki prawne 

gdzie właściciele mogą dochodzić swoich roszczeń. Prosi aby nie prowadzić niepotrzebnych 

dyskusji. Rada będzie rozpatrywała projekt uchwały.  
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Radna p. Olszewska – zwróciła się z pytaniem do radcy prawnego Urzędu w kontekście 

tego, że było 5 m szerokość drogi, a jest 8 m – jaki będzie skutek finansowy dla Gminy, jeśli 

właściciele wystąpią z roszczeniami do Gminy o odszkodowania. 

 

Pani Prawnik – Gmina nie wywłaszcza tych osób, tylko zmienia przeznaczenie terenu, jaki 

mają osoby w dalszym ciągu na własność. Jeśli ktoś już poczynił nakłady to jedynie w tym 

zakresie może mieć roszczenie. 

 

Pan Agaciak – nie było przeznaczenia terenu i nie można było stwierdzić na dzień sprzedaży 

działek co można będzie na tym terenie zrobić.  

 

Radca Prawny – każdy inwestor powinien zainteresować się w momencie zakupu działki 

jakie są przewidywania co do działki. Ustawodawca przewidział plany zagospodarowania 

przestrzennego dla porządku prawnego. 

 

Radna p. Olszewska – zapytała jaki przepis prawny wprowadza 8 m szerokość drogi. 

 

Projektant – odpowiedział, że przepis co do dróg publicznych, natomiast wewnętrznych 

zdrowy rozsądek. Drogi 5-cio metrowe są to dojazdy do pól. Projekt planu ratuje 

funkcjonowanie tego osiedla jako całości.  

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że byłaby to krzywda dla właścicieli kilku działek, 

niewielkich. Nie wie jaka jest droga najrozsądniejsza w tej sytuacji. Osobiście do tego ręki nie 

przyłoży. Uważa, że taka dyskusja jest dyskusją jałową i może się ciągnąć latami. 

Właściciele, przedstawiciele Porta Mare, przedstawiciele Gminy powinni podjąć w tym 

zakresie wspólną decyzję. 

 

Przewodniczący Rady – czy istnieje szansa kompromisu? 

 

Jeden z właścicieli powiedział, że z działki 260m2 połowę chce się mu zabrać aby 

przeprowadzić drogę na drugą stronę. 

 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że Komisje pochyliły się nad tym tematem. Wysłuchały i 

projektantów , wysłuchały właścicieli tych, którzy są za i są przeciw i jest dylemat.  

Jednocześnie temat jest jeszcze inny, bo właściciele czekają 7 lat, aby ruszyć z czymkolwiek. 

Gdy jest konflikt również między właścicielami, trzeba wyważyć czy odrzucić uchwałę i 

blokować całość, czy głosować i pomóc ludziom. Korzyści dla Gminy to podatek, dodatkowe 

miejsca pracy, będzie potrzebna woda i w tej dziedzinie należy coś zrobić, a pieniądze ze 

sprzedaży wody, to również jest towar. Trzeba zrobić wszystko aby Gmina pracowała na 

swoje utrzymanie. 

 

Przewodniczący Rady – Rada może uwzględnić protesty. Czy istnieje szansa na jakiś 

kompromis.  

 

Radna  p. Olszewska – zaproponowała przełożenie tematu projektu uchwały na sesję 

nadzwyczajną. 

 

Pan Dwulit – decyzją Burmistrz p. Zbigniew Zwolan dokonał podziału w 2003 r. 

Rozporządzenie Ministra Infrastruktury z 2004 r. Przewiduje drogi wewnętrzne 4 metrowej 



16 

 

szerokości. Minister Spraw wewnętrznych regulując drogi p/poż. Mówi o drogach 4,5 m. To 

co było prawem zawartym w aktach notarialnych próbuje się obalić. Kompromis powinien iść 

w tym kierunku aby uznać drogi 5 m. W pozwoleniu na budowę Starosta zawiera ilość miejsc 

parkingowych na działce, samochody nie będą mogły stać na drodze. Wszystkie drogi 

wewnętrzne będą podlegały kontroli Policji i Straży miejskiej.  

Wnosi o zmianę zapisu dotyczącego szerokości dróg.  

 

Pan Agaciak – jest zdania, że szerokości drogi nie jest tak łatwo zmienić, ponieważ 

szerokość dróg została ustalona w Studium, a plan miejscowy musi być zgodny ze Studium.  

Jeśli zdecyduje się o tej zmianie trzeba zmienić Studium. Procedura Studium będzie trwała 

około 2 lat.  

 

Radny p. Jeszka – uważa, że liczba przeciwników drogi ośmiometrowej jest mniejsza od 

inwestorów, którzy przystają na taką szerokość. Zwrócił uwagę, że protestów do planu też 

było bardzo mało.  

 

Właściciele stwierdzili, że jest tam lobby, które ma po 15 działek i chcą je sprzedać, dlatego 

chcą zaklepać ten plan.  

 

Burmistrz – jest to sprawa skomplikowana i dziś na ten temat nie odpowie.  

 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę – godz. 12.20 – 12.30 

 

Po przerwie Burmistrz złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad i 

zwołanie sesji nadzwyczajnej w tym temacie do dnia 8 listopada br.  

 

Przewodniczący Rady – oświadczył, że 8 listopada będzie sesja na której wróci się do tego 

projektu uchwały 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

11, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła zmianę porządku obrad 

polegającą na wycofaniu projektu uchwały w  sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dziwnów obejmującego teren położony w 

miejscowości Dziwnówek pomiędzy: ul. Wolności, ul. 1 – Maja, a granicą obrębu 

Dziwnówek.  

 

Ad. 9 

Projekt uchwały omówił p. Mariusz Agaciak inspektor Urzędu Miejskiego 

 

Głos zabrał p. Tokarski – projektant, który omówił sytuację energetyczną, wodną, 

turystyczną, przyrodniczą omawianego terenu. 

 

Zgłosił propozycję autopoprawkę w  &6 ust 1 pkt 3 lit.b wskaźnik zabudowy do 25% zamiast 

15% 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 
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Nastąpiło głosowanie autopoprawki – „w  &6 ust 1 pkt 3 lit.b zapis „wskaźnik zabudowy do 

25%” zamiast „do 15%”. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła autopoprawkę. 
 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały: 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXXXVII/540/2010 w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Dziwnów, część 

obrębu Międzywodzie działki nr 874/1-874/4, 757/3-757/6, 757/8, 757/12-757/13 oraz 

757/16-757/19 

 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały omówił p. Mariusz Agaciak inspektor Urzędu Miejskiego 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

W dyskusji głos zabrał p. Stęplewski, który powiedział, że ma duże wątpliwości, czy należy 

wycofać się z uchwały Rady Gminy z 2001 r. I przeznaczyć teren na cele komercyjne 

ponieważ nie widzi możliwości dostępu dopasa technicznego i Zalewu. 

 

Radny p. Mączyński – uważa, że pan Burmistrz przedstawiając projekt uchwały wziął pod 

uwagę wszelkie za i przeciw. Uważa, że taka ingerencję w prawo miejscowe należy dokonać.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu 

 za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Uchwalę  

Nr LXXXVII/541/2010 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dziwnów, dla terenu obejmującego swym zakresem część działki  

nr 51/6 położoną w obrębie geodezyjnym Dziwnówek. 

 

 

Ad. 11 

Projekt omówiła p. Grażyna Madońska Skarbnik Gminy. 

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

 

Jako pierwsza głos w dyskusji zabrała radna p. Gamrat, która zapytała jaka jest kwota na 

wolnych środkach na rachunku bankowym? 

 

Skarbnik – odpowiedziała, że około 200 tys. zł.  
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Radny p. Kozłowski – poinformował, że do Komisji wpłynął wniosek z ZOOiK o 

dofinansowanie w kwocie 5 000 zł na przęsła w ogrodzeniu szkoły. Proponuje połączenie 

razem dz. 801 – remont dachu, schodów zewnętrznych i klatki schodowej oraz drzwi 

wejściowych w budynku szkoły i przęsła w ogrodzeniu szkoły. Dodając 5 000 zł. do kwoty 

15 000 zł. Razem ustanowić kwotę 20 000 zł. 

 

Przewodniczący – zapytał, czy księgowo jest w porządku, bo jak zwiększa się wydatki, to 

zwiększa się dochody, a w przypadku środków z przeciwdziałania alkoholizmowi nie ma 

zwiększenia kwoty globalnej? 

 

Skarbnik – są to pieniądze z ubiegłego roku, gdzie nie były wykorzystane wydatki i były 

ponadplanowe dochody. W ubiegłym roku zostało to w nadwyżce budżetowej. Teraz należy 

je wprowadzić na ten sam cel. Nie wprowadza się tych środków jako przychód, środki 

tegoroczne są to przychody. Są to środki z zeszłego roku, które jako wydatki powinny być 

wydane, a nie były, a więc muszą być w tym roku wydatkowane. 

Zostały w zeszłym roku w nadwyżce. W tym roku trzeba je wprowadzić z nadwyżki do 

budżetu. 

 

Radny p. Mączyński – w nawiązaniu do interpelacji zwrócił się z wnioskiem o dokonanie 

poprawki do projektu uchwały o zmianie budżetu  - zadbać o stan sanitarno – 

epidemiologiczny placu zabaw na Dziwnej. 

Dziwna na inwestycje ma przypisaną kwotę 430 tys. zł. Inwestycja, która jest prowadzona 

obecnie będzie kosztowała około 210 tys. zł. Pozostaje 220 tys. zł. , gdzie w jednej z 

projektów uchwał jest na projektowanie przeznaczona kwota 200 tys. zł. – ulic na tzw. WDW. 

Pozostaje kwota 20 tys. zł i z niej wnosi o wydzielenie 8 tys. zł. na wymianę podłoża na 

gminnym placu zabaw dla dzieci na ul. Dziwnej.  

 

Pani Skarbnik poprosiła o przerwę w celu zasięgnięcia informacji czy jest możliwość 

przeznaczenia 20 tys. zł z wymienionej przez radnego inwestycji. 

 

Radny p. Kozłowski – był wniosek zapisany w protokole Komisji w sprawie przeznaczenia 

kwoty 4 800 zł na basen dla dzieci. Jest duże zainteresowanie wśród rodziców. Proponuje 

środki z a/a. 

 

Skarbnik – wyjaśniła, że w planie wydatków Komisji a/a jest pozycja „upowszechnienie 

zajęć sportowych” 

 

Przewodniczący Rady – wnioskuje o kwotę 20 tys. zł. na oczyszczenie z chaszczy parku w 

Dziwnówku. 

 

Burmistrz – powiedział, że port został skomunalizowany, na sesji po sezonie Rada nie 

wyraziła zgody, dlatego proponuje z wydatków portowych ze 135 tys. zł. zostawić 115 tys. zł. 

 

 

Przerwa godz. 13.15 – 13.30 

 

 

Radna p. Olszewska – zapytała na co jest przeznaczone 15 tys. zł. w infrastrukturze 

portowej. 
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Burmistrz – powiedział, że aby rozpocząć procedurę powstania zarządu portu Dziwnów to 

jest potrzeba stworzenia stanowiska inspektora ds. portu. To zamierzenie miało nastąpić w 

lipcu czy w sierpniu. Jest w trakcie rozmów z p. Grotowskim, którego uważa za fachowca. 

Osoba ta uczestniczyła w starcie portu Kołobrzeg. Planuje się, że na umowę zlecenie Pan 

Grotowski wprowadzi całą procedurę i rozpocznie działalność portu, jako Zarząd Portu. Czy 

zawiązanie portu nastąpi w styczniu, czy w kwietniu, na to pytanie nie jest w stanie 

odpowiedzieć, ale ktoś kto się zna musi rozpocząć działanie. 

 

Kontynuując Burmistrz poinformował, że protokolarne , materialne przekazanie portu jeszcze 

nie nastąpiło z Urzędu Morskiego. Sytuacja jest taka, że Urząd uważa, że nie jest już 

właścicielem portu, a Gmina, że jeszcze nie jest. 

Są rożne zadania do wykonania, np. co roku prowadzi się przeglądy nabrzeży. Są przeglądy 

roczne i pięcioletnie. Jakie nabrzeże jest do zrobienia należy do Urzędu Morskiego. Urząd 

Morski nie chce tego już robić. Zrobienie przeglądu wszystkich nabrzeży to kwota 40 – 50 

tys. zł. do końca roku. Teren był własnością Skarbu Państwa, czyli Starostwa w administracji 

Urzędu Morskiego i wiadomo jaki jest bałagan na tych terenach. Trzeba komuś zlecić 

sprzątanie tego terenu. Na dziś nie ma na to pieniędzy, jako władza wykonawcza. Tragicznie 

wygląda teren od mostu do basenu zimowego. Ucieka grunt na nabrzeżu, które już jest Gminy 

tj. na odcinku od Urzędu do końca nabrzeża białej floty. Należy zrobić tam przegląd ścianki. 

Przegląd to koszt około 2 tys. zł., ale ściankę należy po przeglądzie uszczelnić. Jeśli uda się 

wcześniej zrobić przegląd to będzie trzeba zrobić to nawet w tym roku. Na cyplu w basenie 

zimowym też ucieka grunt. To też jest w obowiązku Gminy aby ekspertyzę tam zrobić. 

Tragicznie wygląda odcinek niskiego nabrzeża między Beloną, a CPN. Jest zdania aby 

wybrać trelinkę i ułożyć ją na nowo. Do końca roku zostało 2 miesiące i uważa, że ta kwota 

na te zadania, które wymienił wystarczy. 

 

Radna p. Olszewska – czy wystąpiono z wnioskiem o dofinansowanie portu. Taki był cel. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że formalnie port jeszcze nie jest gminny. Chce zatrudnić Pana 

Grotowskiego, który w tych sprawach jest fachowcem. Wówczas będzie też wystąpienie o 

środki. 

 

Radny p. Kozłowski - zapytał – czy od cypla północnego portu zimowego do falochronu to 

jest teren Urzędu Morskiego? 

 

Burmistrz  - odpowiedział, że tak. Są tereny wyłączone z komunalizacji i są to: dwa 

falochrony, umocnienie brzegowe od strony zachodniej od falochronu do nawierzników , 

teren pod nawierznikami, od naszej strony falochron i umocnienie brzegowe od strony rzeki 

łącznie z cyplem. Jest nieskomunalizowany krótki odcinek nabrzeża po lewej stronie od 

bramy portu, gdzie stoi kontroler i motorówka Urzędu Morskiego. 

 

Radny p. Kozłowski – wędkarze się skarżą, że nie mogą wędkować , nakazują inspektorzy 

wędkować z drugiej strony Dziwny, gdzie podchodzą dziki. 

 

Radny p. Mączyński – prosi o niezapominanie oczyszczania terenu po drugiej stronie rzeki. 

W zeszłym roku zwracał się z tym problemem do Urzędu Morskiego, ale było to 

nieskuteczne.  

 

Burmistrz – teren, o którym mówi Pan radny należy do Gminy. Granica portu z tamtej strony 

wzdłuż rzeki, wzdłuż terenów wojskowych idzie po linii wody, czyli należy do Garnizonu. 
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Od 5 do 10 m w głąb to jest teren Gminy. Zaprasza do swojego biura w celu zapoznania się z 

granicami portu.  

 

Radny p. Mączyński – rozumie, że od Mariny, aż do płotu wyznaczającego granicę jednostki 

wojskowej po zachodniej stronie rzeki Dziwna, teren będzie sprzątany. 

 

Burmistrz – odpowiedział, że musi być sprzątany. Przypuszcza, że będzie potrzeba 

wprowadzenia stanowiska konserwatora portu. Taki konserwator był w Kapitanacie, a teraz 

gmina będzie musiała to przejąć i takiego człowieka utrzymywać.  

 

Skarbnik – nawiązując do wniosku Pana Mączyńskiego o przekazanie kwoty 10 tys. zł. na 

nawierzchnię placu zabaw dla dzieci na ul. Dziwnej, odpowiedziała, że prawdopodobnie 

zostaną środki. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że jest propozycja przeznaczenia 10 tys. zł. na plac 

zabaw na Dziwnej przy jednoczesnym zdjęciu tych środków z inwestycji na ul. Dziwnej. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy wystarczy kwota 15 000 zł. na 20 000 zł.  na zadania 

ZOOiK 

 

Skarbnik – nie wie czy są już są na te zadania jakieś kosztorysy. Planowanie odbywa się w 

ciemno, może zabraknąć 1 000 zł. i nie będzie można rozpocząć prac.  

 

Radna p. Olszewska – 5 000 zł. wziąć z infrastruktury portowej 

 

Pan Buda – Dyrektor ZOOiK – wyjaśnił, że w ostatniej chwili dostał od Pani Dyrektor SP 

taki wniosek na kwotę 5 000 zł. Na dach i schody ma kosztorys, natomiast na przęsła nie było 

już czasu robić. Wykonawca powiedział, że przęseł nie da się kupić w castoramie tylko muszą 

być takie jak były kute. Bardzo drogie jest kopanie ziemi na cokół, może będzie to 3,5 tys. zł. 

Jest to 6,5 m długości. 

 

Radny p. Kozłowski – ogrodzenie musi być uzupełnione.  

 

Radny p. Mączyński – zmienia się obowiązek szkolny i trzeba będzie zabezpieczyć plac 

zabaw dla dzieci, które w wieku 6 lat pójdą do szkoły. 

 

Radny p. Kozłowski – powiedział, że chce zaznaczyć na życzenie Komisji Mieszkaniowej, 

że jest to remont dachu, schodów oraz drzwi zewnętrznych i klatki schodowej w budynku 

szkoły oraz przęsła. 

 

Przewodniczący Rady – przypomniał, jakie były wnioski: 

1/ plac zabaw na Dziwnej – 10 000 zł. przy zdjęciu takiej kwoty z ul. Dziwnej 

2/ infrastruktura portowa – 110 000 zł., 

3/ ZOOiK – 20 000 zł. 

4/oczyszczenie parku w Dziwnówku – 20 000 zł.  
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Przystąpiono do głosowania poszczególnych zapisów uchwały: 

 

1. Zwiększa się dochody budżetowe o kwotę 35 226,00 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis uchwały 
 

2. Zmniejsza się dochody budżetowe o kwotę 79 630,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

3. Zwiększa się wydatki budżetowe: 

1/ drogi publiczne – przebudowa chodnika ul. Armii Krajowej – 70 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

2/ drogi publiczne wojewódzkie- dotacja przebudowa drogi 102 – 350 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

3/ drogi publiczne – ul. Westchnień – 70 000 zł 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 1, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła 

zapis uchwały 
 

4/ infrastruktura portowa – 15 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

5/ infrastruktura portowa – zakup usług pozostałych – 110 000 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

6/ gospodarka gruntami – 9 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

7/ urząd miejski – zakup usług pozostałych – 20 000 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

8/ OSP – wymiana kotła – 5 100 zł.  
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

9/ Straż miejska – zakup materiałów i wyposażenia – 5 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

10/ wynagrodzenie komisji egzaminacyjnej – 440 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

11/ ZOOiK – remont dachu schodów, drzwi wejściowe, przęsła – 20 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła 

zapis uchwały 
 

12/ dz. 851 głosowanie w całości ze wskazanie, że w zakupie usług pozostałych 

przeznaczyć środki na basen 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

13/  dz. 852 głosowanie w całości 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

14/ gospodarka ściekowa – zakup agregatów pompowych do wody – 35 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

15/ ujęcie wody w Łukęcinie – 140 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

16/ utrzymanie zieleni w miastach – wydatki inwestycyjne – 170 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

17/ oświetlenie ulic – Osiedle Zdrojowe i Słoneczne – 80 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
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18/ oczyszczenie parku w Dziwnówku – 20 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę 

do  uchwały 
 

19/ plac zabaw ul. Dziwna – 10 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła poprawkę 

do uchwały 
 

20/ zdjęcie kwoty z ul. Dziwnej – 10 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła 

poprawkę do uchwały 
 

4. Zmniejsza się wydatki budżetowe: 

 

 1/ drogi publiczne – przebudowa chodnika ul. Armii Krajowej – 70 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

2/ drogi publiczne wojewódzkie- dotacja przebudowa drogi 102 – 350 000,00 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
 

3/ drogi publiczne , ścieżki rowerowe = 70 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 5, przeciw – 7, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła 

zapis uchwały 
 

4/ drogi publiczne ul. Mickiewicza Dziwnówek 80 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 4, przeciw –8, wstrzymało się – 0 odrzuciła zapis uchwały 
 

5/ gospodarka gruntami – wynagrodzenia osobowe – 9 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

6/ urząd miejski – wynagrodzenia osobowe – 20 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

7/ OSP – 5 100 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 
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8/ OPS wynagrodzenie – wynagrodzenie roczne – 2 800 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

9/ OPS wynagrodzenie bezosobowe – 7 300 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

10/ OPS – ZFŚS – 570 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

11/ OPS – usługi opiekuńcze – 1 600 zł.  

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

12/ gospodarka odpadami – 170 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła 

zapis uchwały 

 

13/ gospodarka ściekowa, zakup pomp do przepompowni – 35 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

14/ budowa SUW Strzeżewo - 140 000 zł. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła zapis 

uchwały 

 

Skarbnik – zwróciła uwagę na fakt, że Rada zwiększyła deficyt 

 

Przewodniczący Rady - Rada proponuje wziąć środki z nadwyżki  

 

Skarbnik – odpowiedziała, że na to musi zgodzić się Burmistrz. Jeżeli Rada 

zwiększyła wydatki to powinna podać źródło. Nie można stawiać Burmistrza pod 

ścianom, że jeśli się nie zgodzi to uchwała nie będzie podjęta. Przegłosowano 

wszystkie paragrafy. 

 

Przewodniczący Rady – nie rozpatrywano jeszcze & 2 źródło pokrycia deficytu. 

 

Skarbnik – źródło pokrycia deficytu wyniknęło już. 
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Przewodniczący Rady – jest nadwyżka budżetowa 200 000 zł.  

Radzie zależy na tym aby zrobić ścieżki rowerowe, ul. Mickiewicza w Dziwnówka 

znalazła się w budżecie i nie wiadomo dlaczego nie jest robiona.  

 

Skarbnik – na ścieżki rowerowe planuje się pozostawienie 30 tys. zł. na projekt, bo w 

tym roku wykonawstwa nie będzie. Na ul. Mickiewicza zostały pieniądze, są sprawy 

dotyczące deszczówki dlatego nie można ruszyć z wykonaniem. 

Jeżeli Rada będzie rozliczać zadania to na koniec roku będą zadania nie wykonane. 

 

Przewodniczący Rady – uważa, praktycznie Rada nic nie rusza, bo i tak nie będzie 

wykorzystane. W takim razie zwiększenie deficytu jest wirtualne. 

Rada nie chce rezygnować z inwestycji, które zostały zaplanowane tj. ścieżki 

rowerowe są ważne, jak również ul. Mickiewicza w Dziwnówku. 

 

Radna p. Olszewska – cały czas walczy o ścieżki rowerowe, a teraz ma rezygnować z 

tego zadania? 

 

Przewodniczący Rady – uważa, że to Rada stawiana jest pod ścianą. Zakładając, że 

nie ma poprawek radnych na kwotę 30 tys. zł. i Rada nie zgadza się na zadania 

portowe. 

 

Burmistrz – powiedział, że nikt nikomu nie robi łaski z komunalizacją. 

 

Przewodniczący Rady – odpowiedział, że nikt tego nie neguje, ale jeśli jest 

nadwyżka wolne środki można ją wykorzystać. 

 

Skarbnik – inwestycje w ogólnej kwocie się nie zmienią tylko zmienią się zadania, bo 

te 80 tys. zł. są przeniesione na ul. Westchnień i zadania inwestycyjne będą w takiej 

samej kwocie wykonane.  

70 tys. zł. jest zabrane w ramach zadań inwestycyjnych, a nie bieżące zadania, co 

można by uznać za przejadanie środków.  

 

Przewodniczący Rady – jeśli zadania nie będą wykonane, a tak się słyszy, to 

pieniądze i tak zostaną. 

 

Burmistrz – zapytał – to jaki cel jest tych zmian? 

 

Przewodniczący Rady – Rada nie chce się zgodzić na zdjęcie pieniędzy ze ścieżek 

rowerowych i drogi w Dziwnówku. 

 

Radny p. Kozłowski – widzi, że jest zabawa w małą politykę. Jeżeli Rada zgodzi się 

na zdjęcie to Pan Burmistrz jest rozgrzeszony, bo Rada nie zgodziła się na przekazanie 

pieniędzy. Inaczej wygląda jeśli zadanie było w budżecie na ten rok, nie zostało 

zrobione, wówczas pan Burmistrz staje do rozliczenia, że tego nie zrobił. Tak można 

sytuację odczytać. 

 

Skarbnik – w pierwotnym budżecie uchwalonym w zeszłym roku Rada ustalała 

zadania rzeczowe bez kosztorysu. 

Teraz okazuje się, że ul. Westchnień była 100 tys. zł. Okazało się za mało, skąd 

Burmistrz te pieniądze. Zadania były podawane hasłowo, bez kosztorysu. 
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Radna p. Gamrat – uważa, że inne zadania były przeszacowane. 

 

Skarbnik – jeśli było przeszacowane można przenieść na inne zadanie. Teraz Rada 

wstawiła do budżetu i jest o 80 tys. zł. za mało. Trzeba te pieniądze gdzieś znaleźć, bo 

nie można wciąż zaciągać kredyty. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że są wolne środki, które można wykorzystać. 

 

Skarbnik – trzeba liczyć się z tym, że trzeba będzie niedługo przedstawić budżet na 

następny rok i uważa, że te środki powinny zostać, bo inaczej budżetu nie będzie 

można domknąć.  

 

Przewodniczący Rady – nie będą wykorzystane środki z inwestycji. 

 

Burmistrz wyraził zgodę na  zabranie brakującej kwoty z wolnych środków. 

 

Przewodniczący Rady – kwota w &2 zmieni się proporcjonalnie do 

zaproponowanych poprawek, w & 3 proporcjonalnie do poprawek zwiększa się 

przychody tytułu wolnych środków. 

 

Skarbnik – będzie nie 250  tylko 400 tys. 

 

Głosowanie – źródło pokrycia deficytu stanowią wolne środki w wysokości jaka 

wyjdzie z arytmetyki. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1większością głosów przyjęła 

zmianę.  

 

Głosowanie – zwiększa się przychody z tytułu wolnych środków w wysokości jaka 

wyjdzie z arytmetyki. 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w 

głosowaniu za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1większością głosów przyjęła 

zmianę.  

 

Nastąpiło głosowanie nad projektem uchwały z przegłosowanymi poprawkami 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu 

 za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się –1 większością głosów przyjęła Uchwalę Nr 

LXXXVII/542/2010 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r. 

 

 

Ad. 12 

Projekt omówiła p. Grażyna Madońska Skarbnik Gminy. 

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu 

 za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się –0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr 

LXXXVII/543/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego z przeznaczeniem na 

sfinansowanie planowanego deficytu gminy Dziwnów. 

 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały przedstawiła p. Wanda Gamrat Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – większością głosów przyjęła projekt uchwały 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

Burmistrz uważa, że skarga, jak i uzasadnienie do uchwały nie są zasadne. Do prac usuwania 

azbestu przystąpiła firma uprawniona do tego typu prac. 

 

Radny p. Stęplewski – uważa, że są firmy uprawnione do usuwania tego rodzaju materiałów, 

a skarga kierowana pod adresem Burmistrza jest bezzasadna. Prace odbywały się od 15.06.10 

do 28.06.10. Nie widzi uzasadnienia do uznania tej uchwały. 

 

Radna p. Fajfer – zapytała jak z kwestią zwrotu opłaty klimatycznej. 

 

Radca Prawny p. Smalec odpowiedziała, że nie było podstaw prawnych do zwrotu opłaty 

klimatycznej. 

 

Salę obrad opuścił p. Stęplewski – stan radnych 11 osób. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu za – 

9,  przeciw – 2, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwalę Nr 

LXXXVII/544/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dziwnowa.  

 

 

Ad. 14. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady  

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Komisja Morska – głosowanie na sesji 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji 

Burmistrz – akceptuje projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwalę Nr LXXXVII/545/2010 w 

sprawie ustanowienia stanowiska dokumentacyjnego „Dziwnówek – Kra Jurajska”. 
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Ad. 15. 

Projekt uchwały omówiła radca Prawna urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuciła projekt uchwały 

Komisja Morska – odrzuciła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – odrzuciła projekt uchwały  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

0, przeciw – 12, wstrzymało się – 0 jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy parkowi w Dziwnowie.  
 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie przedstawiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

 

Przed głosowaniem Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z zapisem art. 67 

ustawy o samorządzie gminnym niniejszą uchwałę należy przyjąć bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. Ustawowy skład Rady Miejskiej w Dziwnowie to 14 

radnych, a więc uchwała musi uzyskać, co najmniej 8 głosów „za”. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12  radnych na ustawowy skład 14 w głosowaniu  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/546/2010 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z 

siedzibą w Nowogardzie. 

 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI  

z siedzibą w Nowogardzie przedstawiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 12  radnych na ustawowy skład 14 w głosowaniu  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/547/2010 w sprawie przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI z 

siedzibą w Nowogardzie. 

 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały omówiła radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   
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Radny p. Stęplewski – zgłosił konieczność dopisania w §6 pkt 1 tiret 7 słowa „publicznych” 

po słowie „ze środków” 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXXVII/548/2010 w 

sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Dziwnowie. 

 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Komisja Budżetu -  zdjąć w § 4 pkt 1 ppkt 3 tj. balkony, gzyms , zadaszenie i dodać jako 

ppkt 11 określając kwotą 0,10 zł.  

Projekt uchwały wraz z poprawką Komisja przyjęła jednogłośnie. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały 

Komisja Morska – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – Komisja przychyla się do wniosku Komisji Budżetu i 

Planowania tj. zdjąć w § 4 pkt 1 ppkt 3 tj. balkony, gzymsy , podjazdy, zadaszenia i 

dodać jako ppkt 11 określając kwotą 0,10 zł.  

 

Burmistrz przyjął wniosek obu Komisji jako autopoprawkę. 

 

Radna p. Szafran – powiedziała, ze nie będzie głosowała za poprawkami zgłoszonymi przez 

Komisje.  

 

Głosowanie autopoprawki; 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

10, przeciw – 1, wstrzymało się – 1większością głosów przyjęła autopoprawkę - zdjąć w § 4 

pkt 1 ppkt 3 tj. balkony, gzymsy , podjazdy, zadaszenia i dodać jako ppkt 11 określając 

kwotą 0,10 zł.  

 

Nastąpiło głosowanie projektu uchwały; 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/549/2010  w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych w Gminie Dziwnów 

 

 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/550/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/551/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

9, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/552/2010 w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających 

Gminie Dziwnów  

 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXXVII/553/2010    

w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie Dziwnów  
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Ad. 24 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXXVII/554/2010    

w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie Dziwnów  

 

 

Ad. 25 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska – jednogłośnie  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXXVII/555/2010    

w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie należności przypadających Gminie Dziwnów  

 

Ad. 26 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/556/2010   w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa własności 

nieruchomości położonych na terenie gminy Dziwnów. 

 

 

Ad. 27 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   
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Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/557/2010  w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa własności 

części nieruchomości położonej na terenie gminy Dziwnów (dz. 840/8) 

 

 

Ad. 28 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Salę obrad opuścił p. Stęplewski – stan radnych 11 osób. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że jest to właściwe miejsce pod parking. Proponuje z 

uchwały wykreślić dz. nr 127/3. 

 

Nastąpiło głosowanie autopoprawki Burmistrza w sprawie wykreślenia z projektu uchwały 

dz. nr 127/3.   

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 1 większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Burmistrza. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/558/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

obrębie Dziwnówek (dz. nr 127/4, 186) 
 

 

Ad. 29 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Salę obrad opuściła p. Szafran – stan radnych 10 osób. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 10 radnych w głosowaniu      

za – 1, przeciw – 8, wstrzymało się –1 większością głosów odrzuciła projekt uchwały  w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością drogową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dziwnów, położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 365/10) 
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Ad. 30 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 10 radnych w głosowaniu      

za – 1, przeciw – 6, wstrzymało się –3 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 240/35) 

 

 

Ad. 31 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 10 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 8, wstrzymało się –2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

położonej w Dziwnowie (dz. 498/2) 

 

 

Ad. 32 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 10 radnych w głosowaniu      

za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/559/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnówek (dz. nr 51/9) 
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Ad. 33 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Na salę obrad powróciła p. Szafran – stan radnych 11 osób. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/560/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (dz. nr 315/6) 

 

 

Ad. 34 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/561/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

części nieruchomości położonej w obrębie Międzywodzie  (dz. nr 180) 

 

 

Ad. 35 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/562/2010 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na 

rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości położonej w obrębie Łukęcin 2 (dz. nr 41/48) 

 

 

Przerwa 16.00 – 16.10 
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Ad. 36 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 11 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 9, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/10) 

 

 

Ad. 37 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/9) 

 

 

Ad. 38 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/8) 
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Ad. 39 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/7) 

 

 

Ad. 40 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/6) 

 

 

Ad. 41 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/5) 
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Ad. 42 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/4) 

 

 

Ad. 43 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości położonej w obrębie Dziwnów (część  dz. 332/19 na rzecz właściciela dz. nr 

332/3) 

 

 

Ad. 44 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 12, wstrzymało się – 0 jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w 

obrębie Dziwnówek (dz. nr 22/1) 
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Ad. 45 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 0, przeciw – 12, wstrzymało się – 0 jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w 

obrębie Dziwnówek (dz. nr 159/2) 

 

 

Ad. 46 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 3, przeciw – 9, wstrzymało się – 0 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości położonych w  Dziwnowie. (dz. nr 

64/4 i 156/4) 

 

 

Ad. 47 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –  jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/563/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 10 

lat części nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 100) 

 

 

Ad. 48 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 
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Komisja Oświaty – głosowanie na sesji 

Wniosek; sprawdzenie wysokości dofinansowania z UE do gruntów wydzierżawianych w 

Dziwnówku i Łukęcinie. 

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za –0, przeciw – 10, wstrzymało się – 2 większością głosów odrzuciła projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości położonej w Łukęcinie (dz. nr 19/8) 

 

 

Ad. 49 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Wniosek – urealnić stawki czynszu. 

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/564/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 126) 

 

 

Ad. 50 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/565/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Dziwnówku (dz. nr 565) 

 

 

Ad. 51 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  
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Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/566/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Międzywodziu (dz. nr 100) 

 

 

Ad. 52 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/567/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Międzywodziu (cz. dz. nr 126) 

 

Ad. 53 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – odrzuca projekt uchwały  - dzierżawa na rok 

Wysokość dofinansowania z Unii. 

Komisja Morska –  odrzuca projekt uchwały . Popiera wniosek Komisji Oświaty. 

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Radny p. Kozłowski – radni występowali o sprzedaż. Trwa to całą kadencję 

 

Radny p. Stęplewski – powiedział, że nie ma tam planu zagospodarowania, a koszt to około 

40 tys. zł. 

 

Radny p. Mączyński – uważa, że teren jest wart wielokrotnie więcej. 

 

Burmistrz przyjął wniosek Komisji jako autopoprawkę – dzierżawa do 30.09.2011 r. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Burmistrza.  

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 9, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/568/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej we Wrzosowie (cz. dz. nr 227) 
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Ad. 54 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/569/2010 w sprawie wyrażenia zgody na kolejną umowę dzierżawy na okres do 3 

lat z dotychczasowym dzierżawcą  nieruchomości położonej w Łukęcinie (cz. dz. nr 32/2) 

 

 

Ad. 55 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji.   

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 5, przeciw – 5, wstrzymało się – 1 odrzuciła projekt uchwały w sprawie udzielenia zgody 

na zaciągnięcie kredytu bankowego na remont części wspólnych budynku mieszkalnego 

przy ul. Armii Krajowej 8 w Międzywodziu z powodu nie uzyskania większości głosów.  

 

 

Ad. 56 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 11, przeciw – 0, wstrzymało się – 1  większością głosów przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/570/2010 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Dziwnów, procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów 

informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu oraz ustalenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze roku budżetowego.  
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Ad. 57 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/571/2010  w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Obszarów 

Powojskowych w Dziwnowie.   

 

 

Ad. 58 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/572/2010  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łukęcin na lata  

2010 – 2017.   

 

 

Ad. 59 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/573/2010  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Miedzywodzie 

na lata  2010 – 2017.   

 

 

Ad. 60 

Projekt uchwały omówiła Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 



43 

 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/574/2010  w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

lokalu użytkowego przy ul. Mickiewicza 11/11 w Dziwnowie, stanowiącego mienie 

komunalne, na okres 10 lat. 

 

 

Ad. 61 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/575/2010  w sprawie Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy. 

 

 

Ad. 62 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Pani Skarbnik powiedziała, że jeśli zmiana ta zostanie zaakceptowana trzeba będzie  

wstawić kwotę do załącznika uchwały budżetowej na 2011 r. 

 

Radny p. Mączyński – powiedział, że w uzasadnieniu jest mowa o czym innym niż to o 

czym zapewniali urzędnicy z działu inwestycji.  Mowa jest o wydatku 200 tys. zł. z bieżącego 

roku na projektowanie. Gdy był przygotowywany projekt uchwały był informowany, że 

dotyczyć to będzie ulic, które są położone na północ od drogi 102 na Dziwnej. Natomiast w  

uzasadnieniu jest, że będzie to droga od „Orlika” do budynku po poczcie oraz drogi na WDW. 

Nie wie co znaczy zapis „drogi na WDW”. WDW jako nazwa administracyjna nie istnieje. 

Prosi o udokładnienie, bo były przykłady, że co innego jest w zamyśle , a na co innego się 

wydaje.  

 

Burmistrz – powiedział, że szkoda, że na etapie procedowania w komisjach nie są zadawane 

pytania. Teraz pracowników już nie ma, a osobiście szczegółów nie zna. 
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Prosi o nie traktowanie tego jako jakiejś „zasadzki” jest projekt uchwały należy go 

zatwierdzić . 

 

Przewodniczący Rady – nad projektem uchwały trzeba podyskutować jeśli radny ma jakieś 

wątpliwości. Na sesji ostateczne procedowania gdzie jest pkt. „głosy w dyskusji’.  

 

Radny p. Mączyński – kontynuując swoją wypowiedź powiedział, że różne są potrzeby i 

różne będą koszty na projekty. Betonowa droga ujęta jest jako główna jest budowana z 

przewidywaniem obciążenia ponadnormatywnego przyjmowanego dla dróg ogólnie 

stosowanych. Droga biegnie do bram koszar gdzie będą z niej korzystać ciężkie maszyny 

bojowe, a całkiem inne są potrzeby uliczek na tzw.  WDW. 

 

Radna Gamrat – pominięto WDW w rewitalizacji, ponieważ tłumaczono, zajmie się tym 

inna uchwała. Z tej uchwały wynika dodanie do rewitalizacji.  

 

Radny p. Stęplewski – droga na WDW to jest ul. Dziwna.  

 

Sekretarz Gminy – odpowiedział Przewodniczącemu, że projekt uchwały dotyczy dróg na 

WDW i kawałka drogi betonowej od strony północnej, od drogi 102. Były spotkania z 

mieszkańcami w kwestii uzgodnienia granic działek  

   

Burmistrz – w gminie  Dziwnów są takie potrzeby, że co by nie było robione to i tak będzie 

za mało. Prosi o przyjecie uchwały. 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/576/2010  w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych 

przekraczających rok budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektów przebudowy ul. 

Dziwnej w Dziwnowie” do kwoty 200 000,00 zł. 

 

 

Ad. 63 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji.   

Komisja Morska –   jednogłośnie przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

Radny p. Mączyński – zapytał gdzie projekty zostaną wykonane.  

 

Przewodniczący Rady zarządził 10-cio minutowa przerwę na uzyskanie informacji przez 

Burmistrza w kwestii zapytania radnego p. Mączyńskiego. 

 

 

Przerwa 17.05 – 17.15 
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Po przerwie Burmistrz p . Kozicki poinformował, że w ramach projektu uchwały proponuje 

się wykonanie kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w Dziwnowie: 

- Łukęcin ul. Spacerowa, ul. Morska 

- Dziwnów – okolice „Belony” - warsztat 

- Międzywodzie ul. Łąkowa – są tam działki nieuzbrojone do sprzedaży,  

Dodał, że jeśli wystarczy pieniędzy to są jeszcze dwie pozycje – ul. Dziwna przy tzw. 

koniarni, skrócenie obiegu ścieków między P4 i P5 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/577/2010  w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania finansowego 

przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok 

budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektów kanalizacji sanitarnej oraz sieci 

wodociągowej na terenie gminy” do kwoty 160 000,00 zł.  

 

 

Ad. 64 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

Stanowisko Komisji: 

Komisja Budżetu – głosowanie na sesji 

Komisja Oświaty – głosowanie na sesji  

Komisja Morska –   przyjęła projekt uchwały  

Komisja Ochrony Zdrowia – głosowanie na sesji.   

 

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/578/2010  w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania finansowego 

przez Burmistrza Dziwnowa w zakresie wydatków inwestycyjnych przekraczających rok 

budżetowy na zadanie „ Wykonanie projektu studni wraz z siecią oraz przebudowy SUW 

Łukęcin” do kwoty 200 000 zł.  

 

 

Ad. 65 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Smalec Radca Prawny Urzędu.   

 

Rada Miejska w Dziwnowie na stan 14 radnych w obecności 12 radnych w głosowaniu      

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr 

LXXXVII/579/2010  w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w 

dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 

 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady powiedział, ze przeprasza, ale pominął w porządku obrad pkt 

Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2010 r.  

 

Informację z wykonania budżetu za I półrocze 2010 r. w imieniu Burmistrza przedstawiła  
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p. Grażyna Madońska Skarbnik Gminy, która powiedziała, ze zgodnie z ustawa 

obowiązkiem jest przedłożyć Radzie Miejskiej i RIO w Szczecinie taką informację do 30 

sierpnia. Minęło 3,5 miesiąca od I półrocza i to co było jest już nieaktualne.  

Otrzymano uchwalę RIO, która pozytywnie opiniuje Informację. Na dzień 30 czerwca 

dochody były wykonane w 44%, co jest standardem w przypadku naszej Gminy, ponieważ 

część dochodów jest sezonowa i dopiero po sezonie są większe wpływy. Dochody majątkowe 

są wykonane 175, w tych dochodach jest przede wszystkim sprzedaż. Są też wstawione 

dotacje, które Gmina powinna otrzymać ze źródeł pozabudżetowych.  Wydatki na 30 czerwca 

były wykonane w 33% w tym inwestycyjne w 20%. Wszystkie inwestycje będą kończone w 

drugim półroczu. Dochody na dzień dzisiejszy są wykonane w ok. 70%. 

Dług publiczny na koniec czerwca wynosił 14,4%, obecnie jeśli Gmina weźmie kredyt 

wskaźnik się zwiększy. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał o stanie zaawansowanie inwestycji boisko wielofunkcyjne. 

 

Zastępca Burmistrza – powiedział, że nie jest jeszcze odebrane. 

 

Burmistrz – są naliczone kary umowne. 

 

Przewodniczący Rady – zapytał o stanicę kajakową w Dziwnówku. 

 

Zastępca – odpowiedział, ze są zbierane oferty na trap pływający.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że wypowiedź burmistrza we wspólnocie jest taka, że 

stanica kajakowa w Dziwnówku jest zrobiona. 

 

Burmistrz – ktoś się pomylił, bo nikt tak nie powiedział. Nie może odpowiadać za 

wszystkich dziennikarzy. 

 

Zastępca Burmistrza – powiedział, ze w sprawie stanicy kajakowej dzieje się bardzo dużo. 

Obecnie wpłynęły oferty na zakup pontonów, zachodzi kwestia doboru firmy, która będzie 

musiała skuwać lód, który będzie się pojawiał przy stanicy.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, ze jest to niepokojące, że będzie musiał być skuwany 

lód.  Nie wyobraża sobie tego aby przy płyciźnie ktoś stał i skuwał lód. Pontony są zatem 

nieporozumieniem skoro ktoś ma stać i skuwać lód.  

 

Burmistrz – uważa, że nie należy szukać sensacji. 

 

Przewodniczący Rady – jest zdania, że chodzi o sensowność inwestycji.  

 

Burmistrz – jest to jedna z opcji. Uważa, że pontony można wystawiać na brzeg 

 

Zastępca Burmistrza – na tę chwilę są zbierane oferty.  Wybrana zostanie najlepsza oferta.  

 

 

Ad. 66 

Wolne wnioski. 

 

Radny p. Mączyński – na komisji składał wyjaśnienia i wnioski prezes Klubu Sportowego  
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z Międzywodzia. Klub ten opiekuje się za darmo gminnym boiskiem sportowym, ponieważ to 

boisko nie jest klubowi przekazane. Klub ma problem z utrzymaniem płyty boiska we 

właściwym stanie, ponieważ musi zabiegać o pieniądze na paliwo do kosiarki, czego 

uzasadnienie wydawanych kwot nie obejmuje.  

Kto wyrobi finansowo na utrzymanie tylu obiektów sportowych i dla kogo są one budowane? 

 

Burmistrz – wielokrotnie radni dają przykłady z Rewala – boisko za boiskiem. Jeżeli buduje 

się nie jedno boisko tylko dwa , to jest dramat.  

 

Radny p. Mączyński – uważa, że nie utrzymuje się jednego boiska, a buduje się następne.  

 

Radny p. Kozłowski – Komisja Oświaty w 2007 r. złożyła wniosek i dostała informację o 

zadłużeniach jakie występowały wśród instytucji wobec gminy Dziwnów. Dobrze byłoby aby 

na koniec kadencji radni mieli taką informację. 

Wniosek – proszę o przygotowanie na sesję nadzwyczajną w dniu 8 listopada 2010 r. 

listy dłużników wobec gminy Dziwnów, tak indywidualnych podmiotów gospodarczych 

oraz Stowarzyszeń. Komu umorzono długi w tej kadencji Rady.  

 

Burmistrz – powiedział, ze nikomu nie umorzono długów.  

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że należy uzgodnić, jakie działania zostały podjęte w 

sprawie planu zagospodarowania  przestrzennego Dziwnówka. 

 

Burmistrz – proponuje aby przed sesją plenarne posiedzenie Komisji i głos w tej sprawie 

zabrali p. Mariusz Agaciak i p. Irena Brońkowska, bo oni podpowiedzą co można zrobić, a co 

nie.  

 

Przewodniczący Rady – była rozmowa o spotkaniu z tymi ludźmi. 

 

Radna p. Gamrat – jak zawiadomić zainteresowanych. 

 

Przewodniczący Rady – można dać ogłoszenie i ogłosić na stronie internetowej Urzędu.  

 

Radny p. Kozłowski – na komisji było wielu właścicieli, którzy są za przyjęciem planu. 

Stanowili dużą część.   Wyrażali sugestię, że są za szerszymi drogami. Prawnicy powinni 

wypowiedzieć się w sprawie zagrożeń i skutków finansowych dla gminy na wypadek 

przyjęcia tej uchwały.  

 

Wspólnie radni ustalili datę spotkania na dzień 3 listopada 2010 r. o godz. 9.00 i termin sesji 

nadzwyczajnej na dzień 8 listopada br. godz. 11.00 

 

 

Ad. 67 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 

obecność i o godz. 17.45 zamknął LXXXVII sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. 

 

 

 

Protokołowała: Wiesława Matelska 

Inspektor Urzędu Miejskiego 


